
Møtereferat FAU VUS 07.11.23

Tilstede:

Øyvind Opstad (9A), Agnethe Haaland (9B), Kjell Åge Skauvik (8A), Mina Bunæs
(8D), Målfrid Hannisdal Teigen (10C), Mona Tjøtta Steinnes (9E), Ragnhild
Hetland (10D), Kristin Nese (8E), Kari Daatland (10B), Eirik Jåtten (rektor)

Forfall:

Ida Marie Ous (8B), Kathrine Kristiansen (8C), Carl Priesner (9C), Inga Falch
(9D), Arnt Moi (10A)

Sak 01/23-24: Kort presentasjon av oss selv, og FAU

Gjennomgang. FAUs virke, rådgivende organ til skolen.

Sak 02/23-24: Konstituering

Valg av leder (Øyvind Opstad), nestleder (ikke valgt), kasserer (Mona Tjøtta Steinnes),
sekretær (Agnethe Haaland)

Leder og nestleder stiller i SU

Leder stiller i KFU

Nestleder velges ved neste møte

Sak 03/23-24: Sosialt trivsel og psykisk helse

Klassetrivsel gjennomført. Ikke anonym-undersøkelse.

Resultatene fra alle trinn gjennomgått. Elever som uttrykker utrygt skolemiljø var kjente
saker for skolen.

Elever som står i store utfordringer, jobbes det tett med. Skolen har den verktøykassen
man har. Ikke utagerende vold, men upassende språkbruk.

Elevundersøkelse i regi av Utdanningsdirektoratet gjennomføres i slutten av måneden.

Skolen har Læringsmiljøsenteret fra UiS inne for veiledning og kompetanseheving.



Sak 04/23-24: Mobilfri skole

Hva har skjedd siden sist:

- prosess i personalet i to PU-økter (avstemming til slutt). 60% ønsker som nå,
40% ønsker forbud

- sak i elevråd to ganger med mellomarbeid
- diskusjon i klassene
- prosess i ledergruppa
- diskusjon med skolesjef i Time kommune

Regelverket (Utdanningsdirektoratet)

- Skoleeigaren kan ikkje krevje at mobiltelefonen fysisk er utanfor skolens område i
ordensreglementet. Eit ordensreglement skal regulere forhold som forstyrrar
undervisninga eller skaper tryggleiksmessige eller andre problem ved skolen.
Ordensreglementet kan ikkje regulere fritida til elevane. Derfor er det å gå for
langt å nekte dei å ha med seg mobiltelefonen på skolen

Måten skolen er bygd opp

- ikka faste klasserom

Motstand i personalet

- vil ikke ha ansvar for administrering av løsning med mobilhotell. Ønsker heller at
vi innskjerper praktiseringene av reglene vi allerede har

Motstand i elevgruppen

- elevrådet er enstemmig i at de ønsker å beholde reglene som i dag, men de
forstår om praktiseringer av disse innskjerpes.

Om forbud innføres…

Mobil er forbudt på Vardeheia ungdomsskule

- konsekvens
- mobil vil være i lommer og sekker
- mobil vil bli brukt der vi ikke ser
- vi vil miste kontrollen i garderober

- veien videre

- sak i Samarbeidsutvalget inkludert forslag til nytt ordensreglement

Innspill rundt bordet som rektor tar med seg videre.

Det er også viktig å ta med seg anbefalingene fra Kunnskapsministeren som vil komme.

Prosessen vil fortsette ved skolen.

https://www.udir.no/regelverkstolkninger/opplaring/Laringsmiljo/Mobilbruk-pa-skolen/


Sak 05/23-24: Nyttår / juleball:

Dato er satt til 25. jan,dette er koordinert med Bryne U

Hvem gjør hva (Det finnes en "todo-list" fra i fjor, blir det samme opplegg i år)

Sette ned komitè som kan jobbe med dette, sammen med elever og ansatte.

Gjennomført i fjor. Elevene ønsker det likt som i fjor.

FAU pyntet, DJ, kiosk.

Skolen kan ordne musikken, men FAU må betale for det.

Skolen ordner og betaler for teppefliser.

Samme antall voksne som i fjor.

Inngangspenger: 150,-. Det oppfordres som i fjor at kontaktlærer har oversikt over
elever som ikke melder seg på på bakgrunn av økonomi. Alle elever er velkomne og skal
ikke bli avvist. FAU dekker inngangen for disse elevene.

Komitè sammen med representanter fra skolen (ansatte og elever)

Vaktliste: Inga

Pynt: Ragnhild

Innkjøp: Kjell-Åge

Sak 06/23-24: Natteravn:

Har noen tilbakemeldinger fra i fjor?

Det fungerte veldig bra i fjor. En klasse slet med å stille.

Informasjon sendt til klassekontaktene.

FAU-medlemmer må sende kontaktinformasjon til klassekontakt til koordinator for
Natteravn.

Sak 07/23-24: Skoletur 10.klasse

Fra i fjor: FAU anbefaler en tur (en-to overnattinger) innenlands som klassene
bestemmer. Det kan samles inn via dugnad fra 8.trinn. Inntektene fra dugnad skal være
felles i klassene.

Klassene danner turkomitè fra 8.trinn og det oppfordres til samarbeid med internt på
trinnet.

Det er viktig at elevene kobles på og kjenner egen motivasjon og bidrar til en eventuell
skoletur.



Sak 08/23-24: 10.klasseavsluttning

Erfaringer fra i fjor?

Avslutning på skolen.

Oppsummering fra forrige skoleår må tas med til neste komitè. Kristin har erfaringer
som kan deles.

FAU ønsker at trinnet har felles avslutning for elevene.

Komitèen må kanskje organisere avslutningen på en annen måte med tanke på at det er
dobbelt så mange? Pizza i klasserom først og kaker og mingling etterpå?

Høytidlig i hallen med å sette ut stoler er ønskelig fra FAU.

Blir det avslutning 20.juni? Øyvind sjekker dato med rektor.

Målfrid danner en komitè.

Sak 09/23-24: Eventuelt

Rektor er 20% frikjøpt som politiker på onsdager, Hege Eriksen Nordbøe (avdelingsleder
10.trinn) er fungerende rektor disse dagene.

Mye sykdom - korttid
Noen sykemeldte (ikke jobbrelatert)
Nye folk på plass fra medio november og utover. Da skal skolen ha det som

Ansiennitetsberegninger kan påvirke lærerflyttinger, spesielt med 0-16 års ansiennitet. Time
kommune gjør ny beregning ved skolebytte, Klepp gjør ikke. Enkelte kommuner beregner
alle.

Utviklingssamtaler gjennomføres nå.

Dersom elever uteblir fra timer, så skal systemet fange dette opp. Det er rutiner for dette.

FAU-medlemmer meldes inn til Brønnøysundregisteret

Aarbakke har en åpen dag for 10.trinn på torsdag 09.11.23

Sak om anmerkninger meldes til neste møte.

Referat fra årsmøtet blir lagt ut på skolens hjemmeside, men har blitt forsinket av akutte
hendelser. Einherjar burde vært et eget møte.

Agnethe Haaland
referent


